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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

Zápis z 5. jednání 

 

Pro  Komise Rady HMP pro cyklistickou dopravu (KCD) 

 

Přítomni 

Stanislav Kozubek – předseda komise, Ing. Arch. Tomáš Cach, Pavel Karas, Ing. Ladislav Malý, 

Ing. Daniel Mourek, PhD., Ing. Vratislav Filler, Petr Introvič, JUDr. Monika Krobová Hášová, 

Ing. Pavel Polák, Tomáš Prousek, Dr. Mirek Prokeš, Ing. Květoslav Syrový, 

Mgr. Petr Štěpánek CSc. 

Mgr. Sylva Švihelová – tajemnice komise 

Hosté           Roman Štěpánek (TSK) 

Omluveni Bc. Jaroslava Deutschová, Martin Kontra, Ing. Jakub Zajíček 

Zpracovala Mgr. Sylva Švihelová  Počet stran 4 
0

 

h 

Datum 
9. 6. 2015  

17:00-19:15 

 

1. Kontrola plnění úkolů  

Úkol 31/4:  Zajistit realizaci opatření, která cyklistům umožní bezpečné překonání ul. Povltavská v místě, 

kde se A 27 napojuje z ul. Bulovka na A2 v ul. U Českých loděnic. 

      Termín (T): 31. 7. 2014      Odpovídá (O): P. Introvič 

 Splněno, P. Introvič zaslal příslušné podklady pro nové stavební povolení.   

         

Úkol 32/1: Doplnit náměty pro zlepšení cyklistické infrastruktury  

a) značení na cyklotrase A267 v úseku Mladoboleslavská – Rokytka  

b) cykloobousměrka v ulici Na Perštýně (v úseku Národní – Martinská), 

c) cykloobousměrka v ulici Celetná (v úseku Ovocný trh – Hybernská),  

d) propojení z Lahovické lávky na Točnou 

 T: 25. 6. 2014       O: P. Karas 

 Stav 9. 6. 2015: a) leží na ÚMČ Praha 9, b) a c) balík opatření je připravován k jednání na ÚMČ 

Praha 1,  d) probíhá přírodovědné zkoumání pískomilných společenstev v předmětné lokalitě. 

Úkol se považuje za splněný. 

 

Úkol 33/4: Realizovat směrové značení v ulici Žalanského podle podnětu Pavla Klimeše z odboru regionál-

ního rozvoje krajského úřadu Středočeského kraje. 

            T: 20. 10. 2014        O: R. Štěpánek 

 Stav 9. 6. 2015: Podklady předány TSK – splněno. 

 

Úkol 1/1: Připravit návrh systémových vazeb pro cyklistickou dopravu pro nové struktury s ohledem na 

chystané reorganizace.   

     Viz bod č. 2 tohoto zasedání. - Splněno 

 

Úkol 2/1:   Aktualizovat usnesení 0544/2003 na období od roku 2015 a rozeslat komisi. 

      T: 13. 3. 2015       O: V. Filler 

      Stav 9. 6. 2015: Tajemnice komise dodala V. Fillerovi podklady, na materiálu se pracuje. 

 

Úkol 2/5: Zaslat TSK odpověď na podněty p. Horatiuse 

     T: 31. 5. 2015       O: P. Karas 

          Stav 9. 6. 2015: Úkol splněn.  

 

Úkol 2/8: Zajistit vyčištění a úpravu povrchu trasy A1 od Trojského mostu po Holešovickém nábřeží. 

    T: 31. 3. 2015       O: P. Introvič 

    Stav 9. 6. 2015: nutno jednat s vlastníky pozemků, které zjistí P. Polák.  
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Úkol 3/3: Svolat společné zasedání KCD s Dopravním podnikem Praha (DPP) k řešení cyklistické dopravy 

při RTT Vršovická. 

      T: 30. 4. 2015       O: S. Švihelová 

Stav 9. 6. 2015:T. Cach zpracoval připomínky, které byly předány projektantovi. Projektant nás 

okázal na DPP jako investora. Do dnešní doby není známo, o jak rozsáhlé stavební práce půjde. 

TSK bude informovat členy KCD o koordinaci prací. Kontrolu akce má za KCD na starosti T. 

Cach, který má rovněž za úkol informovat členy KCD o případných komplikacích a vývoji. Úkol 

je tímto považován za splněný.  

 

Úkol 3/4: Projednat koncepci financování a realizace opatření k vyznačování náhradního vedení bezpečné 

cyklistické dopravy po Rašínově a Masarykově nábřeží při akcích na náplavce. 

     T: 30. 4. 2015       O: P. Karas 

Stav 9. 6. 2015: Situace bude řešena v rámci obnovy značení A2 po Rašínově a Masarykově 

nábřeží. Komise doporučuje instalaci překlopného (proměnného) značení upravujícího pravidla 

běžného provozu i situace při uzavření náplavky.  

 

Úkol 3/5: Zpracovat zadávací kartu (ZK) pro úsek H. Počernice – Vltava na EuroVelo 4. 

       T: 30. 4. 2015        O: S. Švihelová 

    Splněno pro úsek H. Počernice – Černý Most, zbývající úsek bude následovat. 

 

Úkol 4/1: Zaslat městským částem výzvu k objednání stojanů na kola zdarma. 

    T: 31. 5. 2015        O: S. Švihelová 

     Splněno, městské části mají zaslat objednávky do 30. 6. 2015. 

 

Úkol 4/2: Svolat schůzku pracovní skupiny pro definování priorit projektů cyklistické infrastruktury. 

                T: 20. 5. 2015        O: S. Švihelová 

  Splněno, bylo vybráno sedm nadlimitních investičních akcí. Probíhá aktualizace ZK, následně 

bude předáno TSK s žádostí o zahájení/obnovení projektové přípravy.  

 

Úkol 4/3: Požádat IPR o zapracování změny A500/A50 v oblasti Klánovic a Kolodějí. 

  T: 31. 5. 2015       O: S. Švihelová  

  Splněno. 

 

Úkol 4/4: Informovat členy KCD, v jakém stavu je příprava křižovatky Bělehradská – Koubkova – Nuselská 

a zda tato křižovatka bude signalizována. 

        T: 9. 6. 2015        O: P. Introvič  

     Splněno, křižovatka nebude signalizována. 

 

2. Systémové vazby pro cyklistickou infrastrukturu 

Tajemnice komise informovala členy komise o závěru jednání pracovní skupiny, která navrhuje vznik tří- 

až čtyřčlenné pracovní skupiny. Tato skupina bude mít za úkol otevírat zastavené infrastrukturní 

projekty, koordinovat jejich přípravu, zadávat zpracování studií a doporučovat vhodná řešení 

s maximálním ohledem na potřeby bezmotorové dopravy. Členové této skupiny by měli být najati na 

dobu určitou.  

 

Usnesení 5.1: Komise doporučuje zřídit 3-4 člennou pracovní skupinu disponující finančními zdroji na 

tvorbu dopravních studií, která bude koordinovat přípravnou fázi zpracovávání projektů, 

doporučovat řešení, otevírat zastavené akce a hledat možnosti úspěšné realizace. (13-0-0) 

 

Úkol 5/1: Informovat RHMP o návrhu systémového opatření - zřízení pracovní skupiny pro 

koordinaci projektů.  

T: 31. 7. 2015         O: RFD  

 

3. Financování a realizace projektů městských částí (MČ) 

Ing. R. Štěpánek (TSK) informoval členy komise o právních problémech se započetím realizace 

projektů MČ. Existují zde dvě možné varianty postupu: 

A) TSK bude delimitačním protokolem pověřena stát se stavebníkem díla a dočasným správcem 

pozemků. Po dokončení bude stavba předána opět do správy městské části.  
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B) TSK převede finanční prostředky potřebné k realizaci na MČ formou účelové dotace. Tento 

proces musí být schválen zastupitelstvem HMP. 

KCD se po domluvě s TSK dohodlo jít variantou A. Nemělo by jít o složitý ani nikterak 

zdlouhavý proces. TSK zajistí vyřízení delimitační smlouvy i ostatních potřebných dokumentů 

tak, aby se mohlo začít s realizací tří do té doby doručených projektů MČ. Je potřeba o tom 

urychleně informovat také MČ (Ďáblice, Praha 11, Praha 21) 

 
4. Akce TSK a Odboru strategických investic MHMP (OSI) ve spojitosti se studií EIA 

Ing. Syrový informoval členy komise o nutnosti hlídat přípravu projektu už ve fázi zpracování EIA, 

neboť po jejím schválení nejsou některé změny v už možné.  

 

Usnesení 5.2: Komise žádá IPR, aby se důsledněji vyjadřoval i k navrhovaným akcím pro 

bezmotorovou dopravu. (13-0-0) 

 

5. Světelné zvýraznění dopravních opatření v hlavním dopravním prostoru (HDP) 

Předseda komise navrhl vybrat místa, která by měla být světelně zvýrazněna. 

 

Usnesení 5.3: Komise žádá TSK o prověření možností světelného zvýraznění dopravních opatření pro 

cyklisty HDP na komisí navržených místech. (13-0-0) 

 

Úkol 5/2: Vybrat vhodná místa pro světelné zvýraznění dopravních opatření v HDP a zaslat seznam 

k prověření na TSK.  

T: 30. 6. 2015         O: RFD  

 

6. Termíny dalších jednání KCD 

Dalším oficiálním termínem jednání KCD je úterý 8. 9. 2015 opět od 17:00. V následujících měsících se 

KCD sejde: 6.10, 3.11, 1. 12. 2015 a 5.1, 9.2, 1.3, 5. 4., 3.5, 7. 6. 2016. 

 

Během prázdninových měsíců (červenec a srpen 2016) proběhnou dvě neformální setkání v podobě 

společné cykloprojížďky.  

 

Úkol 5/3: Vytvořit Doodle tabulku a vybrat dva nejvhodnější termíny pro prázdninová setkání.  

T: 30. 6. 2015         O: S. Švihelová 

    

7. Různé 

7.1 Dopravní podnik (DPP) odpověděl na všechny podněty KCD negativně: odmítá vyznačit na nástupištích 

metra místa pro nástup s jízdním kolem jako zbytečná, povolit v dalších výtazích do metra přepravu 

jízdních kol (včetně výtahů ve stanici Hlavní nádraží), ani lišty pro vedení kol na pevných schodištích. Je 

nutno vyvolat jednání s ředitelem DPP a následně s náměstkem primátorky Petrem Dolínkem. 

 

Úkol 5/4: Svolat schůzku s ředitelem DPP ohledně zpřístupňování městské hromadné dopravy 

cestujícím s jízdním kolem. 

T: 31.7. 2015         O: S. Kozubek 

 

7.2 Nadlimitní investiční akce cyklistické infrastruktury – Vyšehradská skála 

Usnesení 5.4: Komise žádá Institut plánování a rozvoje města (IPR) o vyhlášení mezinárodní 

architektonické soutěže na propojení náplavek v úseku Podolská – Libušina. (13-0-0) 

 

7.3 Nadlimitní investiční akce cyklistické infrastruktury - Propojení Krejcárek – Balabenka  

Je nutné vyřešit problémy se vstupem na pozemky SŽDC. 

 

7.4 Propojení Zvonařka – Wenzigova: Lávka přes Bělehradskou 

Usnesení 5.5: Komise souhlasí s realizací lávky pro pěší a cyklisty přes ulici Bělehradská, která propojí 

Zvonařku a Wenzigovu. (13-0-0) 

 

Úkol 5/5: Zpracovat zadávací kartu (ZK) na propojení Zvonařka – Wenzigova. 

T: 31. 7. 2015        O: K. Syrový   
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7.5. Aktualizovaný zásobník neinvestičních akcí.  

Usnesení 5.6: Komise schvaluje zásobník neinvestičních akcí, který je přílohou tohoto zápisu. (13-0-0) 

 

7. 6. RFD má v plánu využít aktuální výzvy Ministerstva Životního prostředí (MŽP) a uskutečnit velkou 

informační kampaň na téma udržitelná mobilita.  

 

Usnesení 5.7: Komise souhlasí se záměrem využit grantové výzvy MŽP k uskutečnění infomační 

kampaně na téma udržitelná mobilita ve městě. (13-0-0)  

 

Použité zkratky: 

 

Použité zkratky: 

MHMP   Magistrát hlavního města Prahy 

RHMP   Rada hlavního města Prahy 

KCD    Komise Rady hlavního města Prahy pro cyklistickou dopravu 

RFD    Odbor rozvoje a financování dopravy 

ORD    Oddělení rozvoje dopravy (součást RFD) 

IPR    Institut plánování a rozvoje hlavního města Prahy 

TSK    Technická správa komunikací hlavního města Prahy 

ROPID   Regionální organizátor Pražské integrované dopravy 

DPP    Dopravní podnik hlavního města Prahy 

ODA  Odbor dopravních agend 

MZE  Ministerstvo zemědělství  

PD  Projektová dokumentace 

SP  Stavební povolení 

 

  

Příští jednání komise se uskuteční v úterý 8. září 2015 v 17:00 h 

 

 

Zapsal:  RNDr. Miroslav Prokeš     Upravila: Mgr. Sylva Švihelová      Ověřil: Stanislav Kozubek  


